
Ikt.sz.: 02/206-7/2023

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottság

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 2023. október 16-án (hétfő)
15.00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as 
termében megtartott 18. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Sátly Balázs - elnök

Stettner István - alelnök 
Egry Attila - alelnök 
Veres Gábor 
Könczöl Dávid 
dr. Juharos Róbert 
Kiss Csilla Eszter 
Csordás Anett

Barabás József 
dr. Balisani Ciro

Jelenlévő meghívottak:

Dr. Erőss Gábor - alpolgármester
Dr. Lehoczky Balázs - aljegyző
Tiszai Árpád - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály - ügyosztályvezető
Pfeifenróth Noémi - Költségvetési Iroda - irodavezető
Borbás Gabriella — Kerületgazdálkodási Ügyosztály — ügyosztályvezető
Barta Ferenc -főépítész, Városépítészeti Iroda - irodavezető
Bajusz Ferenc - Közterület-felügyeleti Ügyosztály - ügyosztályvezető
Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási Ügyosztály - ügyosztályvezető
Pokomyi Viktória - Humánkapcsolati Iroda - irodavezető
Nagy Ibolya - Családtámogatási Iroda - irodavezető 
dr. Szedresi Alexandra - Jog Iroda -jogi referens 
Sárkány Csilla - Rév8 Zrt. - vezérigazgató
Lágler Péter Károly - Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. - vezérigazgató
Dr. Printz János Károly - Dr. Printz és Társa Nemzetközi Könyvvizsgáló Kft. — könyvvizsgáló 
Láng Gábomé - Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. — gazdasági igazgató 
Sütöné Schneider Emese - Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék
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Sátly Balázs
Nagy szeretettel és tisztelettel köszöntök mindenkit. Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 
2023. évi 18. rendes ülését megnyitom. Kérem, kapcsolják be szavazókészülékeiket a jelenlét 
megállapítása érdekében. Megállapítom, hogy jelen van nyolc bizottsági tag, hiányzik kettő. 
Távolmaradását előre bejelentette dr. Balisani Ciro és Barabás József. A napirendi 
előterjesztéshez kiegészítésem nincsen, így a megküldött napirendről szavazunk. Kérem, 
szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a 
napirendi javaslatot elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága
197/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések.)

I/A Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapesti Rendőr-főkapitánysággal „a helyi közbiztonsági feladatok 
ellátására” és „Közterületi térfigyelő rendszer üzemeltetésére” kötött 
megállapodások módosítására
Előterjesztő: Bajusz Ferenc ügyosztályvezető, Közterület-felügyeleti Ügyosztály

2. Javaslat haszonkölcsön szerződés megkötésére a II. János Pál pápa téren 
megvalósításra kerülő illemhely üzemeltetésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

3. Javaslat a „Közös fellépés az elégséges energiaellátásért” megnevezésű, 101120641- 
LIFE22-CET-ComActivate számú Támogatási Megállapodás végrehajtásában 
való részvételhez szükséges Konzorciumi Megállapodás aláírására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

4. Javaslat a „Kishaszongépjárművek beszerzése” tárgyú közbeszerzési eljárással 
kapcsolatos 2. közbenső döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

I/B Zárt előterjesztés

5. Javaslat a „Bérházfelújítás II. - JVÖ” tárgyú közbeszerzési eljárással kapcsolatos 
eredmény megállapítására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály
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II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet III. módosítására 
és a 2024-2026. évet érintő előzetes kötelezettségvállalásra vonatkozó döntésekre 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2023. évi közszolgáltatási 
szerződéseinek módosítására
Előterjesztő: Kovács Ottó igazgatósági elnök, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.

3. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Közszolgáltatási 
szerződésének módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

4. Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási szerződésének módosítására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

5. Javaslat „A józsefvárosi pénzbeli ellátások átalakításának koncepciója” című 
dokumentum elfogadására, a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására, valamint ezzel kapcsolatos 
önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezésére és módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darák 
Ildikó alpolgármester, Hermann György önkormányzati képviselő

6. Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „LIFE-2023-CET-OSS - 
Integrated services for clean energy transition in buildings and businesses” 
(„Integrált szolgáltatások a tiszta energiára való átálláshoz az épületekben és a 
vállalkozásokban”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

7. Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló köztéri műalkotás 
elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

8. Javaslat a Budapesti Módszertani Szociális Központ és Intézményeivel, valamint a 
Menhely Alapítvánnyal történő együttműködésre
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

9. Javaslat a Fővárosi Szolidaritási Alaphoz történő pénzbeli hozzájárulásra 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

10. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási 
szerződésének módosítására, valamint új támogatási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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11. Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány támogatási szerződésének 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

12. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Sátly Balázs
Zárt ülés elrendeléséről kell döntenünk az I. 5. számú előterjesztés tekintetében. A zárt ülés 
elrendeléséről az Mötv. 50. §-a alapján a Bizottság minősített többséggel határoz. Kérem, 
szavazzunk az I. 5. pont zárt tárgyalásáról.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a zárt 
ülést elrendelte.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
198/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy zárt ülés keretében tárgyalja a napirend 
I. 5. pontját.

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések

I/A Nyilvános előterjesztések

Tematikai blokk szavazás

Sátly Balázs
Az I. blokkban az átruházott hatáskörű előterjesztések közül a nyilvános előterjesztéseket 
tárgyaljuk I. 4-ig. Kérdezem a tisztelt Bizottságot, hogy kikérésre van-e valakinek igénye. 
Alpolgármester úr, bizottsági tagok? Nincsen. így egyben tudunk szavazni az 1-től 4-ig tartó 
előterjesztésekről.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a 
határozati javaslatokat elfogadta.
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Napirend 1.1. pontja: Javaslat a Budapesti Rendőr-főkapitánysággal „a helyi 
közbiztonsági feladatok ellátására” és „Közterületi térfigyelő rendszer üzemeltetésére” 
kötött megállapodások módosítására
Előterjesztő: Bajusz Ferenc ügyosztályvezető, Közterület-felügyeleti Ügyosztály

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
199/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 
(tematikai blokk szavazás)

„a helyi közbiztonsági feladatok ellátására” és a „Közterületi térfigyelő rendszer 
üzemeltetésére” kötött megállapodások módosításáról

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat módosítja a BRFK és az 
Önkormányzat között 2023. február 13. napján kötött, „a helyi közbiztonsági feladatok 
ellátására” elnevezésű megállapodást az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti 
tartalommal,

2. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat módosítja a BRFK és az 
Önkormányzat között 2023. február 13. napján kötött, „Közterületi térfigyelő rendszer 
üzemeltetésére” elnevezésű megállapodást az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti 
tartalommal,

3. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. és 4. számú mellékletét képező 
szerződésmódosítások aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1 és 2. pont esetében: 2023. október 16.,

a 3. pont esetében: 2023. október 31.

Napirend I. 2. pontja: Javaslat haszonkölcsön szerződés megkötésére a II. János Pál pápa 
téren megvalósításra kerülő illemhely üzemeltetésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
200/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 
(tematikai blokk szavazás)

a II. János Pál pápa téri nyilvános automata illemhely üzemeltetéséhez szükséges 
haszonkölcsön szerződés megkötéséről

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy
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1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat a II. János Pál pápa téren 
létesítendő automata illemhely üzemeltetésére haszonkölcsön szerződést köt Budapest 
Főváros Önkormányzatával (székhely: 1052 Budapest, Városház u. 9-11., adószám: 
15735636-2-41, képviseli a főpolgármester hatáskörében eljárva Kerpel-Fronius Gábor 
főpolgármester-helyettes);

2. az 1. határozati pontban foglaltak alapján felkéri a polgármestert az előterjesztés melléklete 
szerinti szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. október 16.,

2. pont esetében a haszonkölcsön szerződés megkötésére és aláírására: 2023. 
november 30.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat a „Közös fellépés az elégséges energiaellátásért” 
megnevezésű, 101120641-LIFE22-CET-ComActivate számú Támogatási Megállapodás 
végrehajtásában való részvételhez szükséges Konzorciumi Megállapodás aláírására 
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
201/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 
(tematikai blokk szavazás)

a „Közös fellépés az elégséges energiaellátásért” megnevezésű, 101120641-LIFE22-CET- 
ComActivate számú Támogatási Megállapodás végrehajtásában való részvételhez 

szükséges Konzorciumi Megállapodás aláírásáról

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Konzorciumi Megállapodást 
köt a 101120641-LIFE22-CET-ComActivate számú projekt konzorcium további tagjaival: 
Nadacia Habitat for Humanity International konzorciumvezető, Városkutatás Kft., 
Buildings Performance Institute Europe ASBL, Initiative Wohnungswirtschaft Osteuropa 
e.V., Fondatsiya Tsentar Za Energiyna Efektivnost, Kaisiadoriu rajono savivaldybes 
administracija, Obshtina Burgas, Eko Invest, Vartotoju Aljansas Lithuanian Consumers 
Alliance) az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti Konzorciumi 
Megállapodás aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont esetében: 2023. október 16.,

a 2. pont esetében: 2023. október 26.
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Napirend 1.4. pontja: Javaslat a „Kishaszongépjárművek beszerzése” tárgyú 
közbeszerzési eljárással kapcsolatos 2. közbenső döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
202/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 
(tematikai blokk szavazás)

a „Kishaszongépjárművek beszerzése” tárgyú közbeszerzési eljárással kapcsolatos 
2. közbenső döntésről

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság a „Kishaszongépjárművek beszerzése” tárgyú, a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (a továbbiakban: Kbt.) 81. §-a szerinti nyílt 
közbeszerzési eljárásban a Bírálóbizottság javaslata alapján úgy dönt, hogy

1. megállapítja, hogy a közbeszerzési eljárás II. részében (melynek megnevezése: „2 db fix 
platós haszongépjármű”) a HIEZL Autóház Kft. (székhelye: 6500 Baja, Kölcsey u. 73.) 
ajánlattevő a hiánypótlást és a felvilágosítást nem nyújtotta be, ezért ennek hiányában nem 
állapítható meg, hogy Ajánlattevő ajánlata megfelel a közbeszerzési dokumentumokban 
rögzített követelménynek;

2. megállapítja, hogy a HIEZL Autóház Kft. (székhelye: 6500 Baja, Kölcsey u. 73.) 
ajánlattevőnek a közbeszerzési eljárás II. részében benyújtott ajánlata a Kbt. 73. § (1) 
bekezdés e) pontjában foglaltak alapján érvénytelen, mivel az egyéb módon nem felel 
meg az ajánlati felhívásban és a közbeszerzési dokumentumokban, valamint a 
jogszabályokban meghatározott feltételeknek, ide nem értve az ajánlat ajánlatkérő által 
előírt formai követelményeit.

Felelős: polgármester
Határidő: az ajánlattevők tájékoztatására: 2023. október 20.

Sátly Balázs
Zárt ülés következik. Egy napirendi pontunk van a zárt blokkban. Akinek már nincs napirendje, 
köszönöm szépen a részvételét.

I/B Zárt előterjesztés

Napirend I. 5. pontja: Javaslat a „Bérházfelújítás II. - JVÖ” tárgyú közbeszerzési 
eljárással kapcsolatos eredmény megállapítására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése alapján meghozott 
198/2023. (X 16.) számú KPB határozat értelmében. A napirend tárgyalása során elhangzottakat 

és a 203/2023. (X 16.) számú KPB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése

Nyilvános előterjesztések

Tematikai blokk szavazás

Sátly Balázs
Ismét nyilvános ülésünk van. Folytatjuk munkánkat a II. számú blokkal, nyilvános 
előteljesztésekkel. Kérdezem a tisztelt bizottsági tagokat, mely előterjesztések külön 
tárgyalását kérik. Én szeretném az 1-est, 2-est, 3-ast, 5-öst, Erőss alpolgármester úr javasolta 
kikérni a 7-est. Amennyiben más nincs, úgy egyben tudunk szavazni a 4., 6., 8., 9., 10., 11. és 
12. számú előteljesztésekről. Kérem, szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az 
előterjesztések Képviselő-testület általi tárgyalását támogatta.

Napirend II. 1. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend II. 2. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend II. 3. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend II. 4. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási szerződésének 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
204/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 5. pontja: külön tárgyalásra kikérték
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Napirend II. 6. pontja: Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „LIFE-2023- 
CET-OSS - Integrated services for clean energy transition in buildings and businesses” 
(„Integrált szolgáltatások a tiszta energiára való átálláshoz az épületekben és a 
vállalkozásokban”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
205/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 7. pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend II. 8. pontja: Javaslat a Budapesti Módszertani Szociális Központ és 
Intézményeivel, valamint a Menhely Alapítvánnyal történő együttműködésre
Előterjesztő: Szili-Darák Ildikó alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
206/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 9. pontja: Javaslat a Fővárosi Szolidaritási Alaphoz történő pénzbeli 
hozzájárulásra
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
207/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)
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A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 10. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért 
támogatási szerződésének módosítására, valamint új támogatási szerződés megkötésére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
208/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 11. pontja: Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány 
támogatási szerződésének módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
209/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 12. pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, 
az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
210/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
(tematikai blokk szavazás)
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A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásulvételét.

Felelős:
Határidő:

polgármester
a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Külön tárgyalt napirendi pontok

Napirend II. 1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet 
III. módosítására és a 2024-2026. évet érintő előzetes kötelezettségvállalásra vonatkozó 
döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Sátly Balázs
Szokásaim szerint megkérném Tiszai Árpád ügyosztály  vezető urat, hogy legyen szíves 
ismertesse a költségvetési módosító tartalmát röviden.

Tiszai Árpád
Köszönöm szépen, Elnök úr. Tisztelt Bizottság, a Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésének III. módosításában a költségvetés főösszege mindösszesen 203.073.135 
forinttal csökken, így 44.707.175.113 Ft összegen alakul. A költségvetés ugyanúgy tartalmazza 
a szokásos tételeket az Önkormányzat polgármesterének, a költségvetési szervek saját 
hatáskörében végrehajtott átcsoportosításainak az átvezetésé, de nagyon röviden szeretném 
összefoglalni azokat a nagy tételeket, amelyek a főösszegnek ezen alakulását igazából vezérlik 
vagy meghatározták. Alapvetően határozta meg a III. módosítás főösszegét, hogy az 
ingatlanértékesítési felhalmozási bevételeink tervezett összegét csökkenteni kellett, mert négy 
ingatlan - két telek: Karácsony Sándor utca 29. és Szerdahelyi utca 9., illetve két épület: Tolnai 
Lajos utca 37. és Sárkány utca 12/b - esetében a pályázati eljárások eredménytelennek 
bizonyultak, így a felhalmozási bevételek nem teljesülhetnek idén, éppen ezért ezt az 
előirányzatot csökkenteni kellett. Ez nettó 1.047.880.000 Ft összegű elöirányzatcsökkentést 
jelentett a bevételi, a felhalmozási oldalon. Ehhez kapcsolódik még a telkekhez kapcsolódóan 
134.427.000 Ft áfa, ez kiadási oldalon és bevételi oldalon egyaránt csökkentést jelentett. Ezt 
némileg korrigálja az, hogy a Bérkocsis utca 30. szám alatti épület értékesítése a korábbi 
tervekkel ellentétben a 2023. évben megvalósult pénzügyileg, és ez valamivel több mint 
164 millió forint többletbevételt okoz, így a bevételek elmaradásának, illetve ennek a 
többletbevételnek az egyenlege 883.830.000 Ft mínuszban. A működési bevételek tekintetében 
336 millió forintot némileg meghaladó növekedésről beszélhetünk, ez tartalmazza az előbb már 
említett áfa-tételt, ami a telkek értékesítéséhez kapcsolódik, illetve az önkormányzati 
bankbetétek után járó kamatbevételeket, amelyeknek az eredeti előirányzata a költségvetésben 
350 millió forint volt. Ez a magas kamatkörnyezet miatt jelentősen meghaladta az eredeti 
terveket, 435.451.997 forinttal tudtuk megnövelni ezt a működési bevételi sort, tehát az 
önkormányzati kamatbevételek sorát. És az egyéb intézményi többletbevételek miatt is 
35.232.000 forintot némileg meghaladó többletünk jelentkezik. Minimális mértékben, közel 
4 millió forinttal növekednek az államháztartáson belül átvett pénzeszközök összegei, és 
jelentősebben, közel 126 millió forinttal az állami támogatások is változnak pluszban. 
Megnövekedett a szociális ágazati pótlék összege, július-augusztus és szeptemberi tételekről 
van szó. Az állami normatívák mutatószámaihoz kapcsolódó felmérésekkel kapcsolatban 
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szintén kicsit több mint 60 millió Ft emelkedésről számolhatok be. És még a 2022. évi 
önkormányzati pénzügyi beszámoló alapján is megillette az Önkormányzatot 3.261.000 Ft 
pótlólagos támogatás. Ezeket a többletbevételi oldalon mind beépítettük a költségvetés III. 
módosításába. Kiadási oldalon több tényező is volt, ami jelentős kiadási tételeket jelentett, az 
egyik legjelentősebb a Képviselő-testület júliusi ülésén a 250/2023. számú határozatban hozott, 
majdnem 980 millió, 979.833.000 Ft összegben különböző többletfeladatokra biztosított 
előirányzat beépítése. A második jelentős tétel kiadási oldalon a költségvetési szervekben, 
illetve gazdasági társaságokban 2023. szeptember 1-jétől bekövetkezett illetmény-, illetve 
béremelésre szükséges fedezet biztosítása. Ez a költségvetési szervek esetében 160 millió Ft 
többletet igényelt, a gazdasági társaságok esetében közel 105 millió forintot. Az ehhez 
kapcsolódó cafétéria a költségvetési szervek esetében további 62,5 millió Ft többletet igényelt, 
így összesen 326.885.000 forintot kellett erre a célra biztosítani. Szintén szerepel egy bér-, 
illetményjellegü tétel, ami a költségvetési szervek 2023. évi jutalmazására szánt kiegészítő 
fedezet. Itt sok olyan tétel van, ami részben örvendetes, részben viszont a pótfedezet biztosítását 
indokolhatja. Örvendetes, mert gyakorlatilag a betöltött álláshelyek száma a tavalyi évhez 
képest nagyon jelentősen, közel 66 fővel nőtt átlagosan. Ez viszont azt jelenti, hogy a 
bérmegtakarítás ezzel jóval alacsonyabb, mint a tavalyi évben, 180 millió forintot meghaladó 
összegben. Ráadásul az a szándék is érvényesül a fenntartó részéről, hogy valamennyire a 
tavaly adott jutalomkeret vásárlóerejét megőrizve, 15%-os emelkedéssel tervezze az idei év 
végi jutalomkeretet, így összesen 200.982.953 Ft összegű jutalmazási kiegészítő fedezet 
biztosítására tesz javaslatot a polgármester az előterjesztés keretében. A kiadási oldalon további 
növelő tétel, hogy a költségvetés III. módosításához bekért többletigények, illetve intézményi, 
gazdasági társasági, hivatali javaslatok alapján 401.556.244 Ft többletfeladat beépítésére került 
sor, ez részletesen az előterjesztés 4-5. oldalon található, most nem venném részletesen végig. 
Nyilvánvaló, hogy amikor ennyi többletbevételről van szó, akkor felül kellett vizsgálni a kiadási 
oldalt, hogy vannak-e olyan tételek, amelyekkel csökkenteni lehet azért, hogy a költségvetés 
egyensúlyát biztosítani tudjuk. Számos ilyen tétel visszavonására, illetve csökkentésére sor 
került, összesen 849.934.000 Ft összegben. Ezt részletesen az előterjesztés 5. és 6. oldalán 
tekinthetik meg a Képviselő urak és hölgyek. Szintén egy jelentősebb tétel lehet, hogy 
elsősorban a Polgármesteri Hivatalnál, másodsorban a költségvetési szerveknél 2023. 
november 1-jétől jelentősebb létszámfejlesztésre kerül sor, a Polgármesteri Hivatalban 
összesen 13,5 fő, a JSzSzGy-ban a FiDo Iljúsági Központ keretében pedig 2 fő státusz 
fejlesztésére. 2024. január 1-jétől pedig újabb 2 fő többletstátusz biztosítását javasolja a 
Polgármester úr az előterjesztés keretében. Ezen kívül nagy számú határozatot tartalmaz az 
előterjesztés, ezeknek egy része a 2023-24-25., bizonyos esetekben a 2026. évre szóló előzetes 
kötelezettségvállalásokra vonatkozik hivatali és önkormányzati tekintetben egyaránt. Illetve 
korábbi határozatok módosítására is sor kerül, amelyek elsősorban technikai jellegűek. 
Köszönöm szépen.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a tájékoztatót. Veres Gábor képviselő úrnak adom meg a szót.

Veres Gábor
Köszönöm, Elnök úr a szót. Több kérdésem van. Az előzetes kötelezettségvállalások leírását 
pontosan hol találjuk?

Sátly Balázs
A határozati pontok között.
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Veres Gábor
Megvan. „...2022-2025. évi költségvetéseiben, évenkénti bontásban kötelezettséget vállal...” 
500 millió, aztán 142, 140, 700, sok-sok 100 millió forint értékű meg milliárd forint értékű 
előzetes kötelezettségvállalásnak tűnik ez itt nekem. Ezek folyamatos dolgaink, amik 
működnek, mennek és a következő évben is menni fognak, vagy pedig ezek az előzetes 
kötelezettségvállalások most keletkező, a jövőben megvalósuló terveknek az előzetes 
fedezetbiztosítása? Ez a kérdésem a kötelezettségvállalásainkkal kapcsolatban. Én eleve - 
tudják, sokszor mondtam - nem nagyon szeretem ezeket az előzetes kötelezettségvállalásokat, 
évekre előre meg pláne, 3-5 évre stb. Meg azt sem látom, miért van rá szükség, de biztos, hogy 
van. Kérdezem, hogy van-e ezek között olyan feladat, ami jelenleg nincsen és most vállalunk 
vele egy feladatot előre, a következő évre, évekre és ehhez biztosítjuk a költségvetési fedezetet. 
Ez most az első kérdésem.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Megadom válaszadásra a szót Tiszai úrnak.

Tiszai Árpád
Köszönöm szépen. Képviselő úr, az előzetes kötelezettségvállalások tekintetében a működési 
kiadások olyan jellegű kiadások, amelyek eddig is a Polgármesteri Hivatal, illetve az 
Önkormányzat működésében már zajló folyamatok vagy kötelező feladatellátáshoz 
kapcsolódóak. Az első három határozati javaslat a Polgármesteri Hivatal működési feltételének, 
elsősorban az informatikai infrastruktúra működtetésének a feltételeit teremti meg, tehát új 
feladat ebben a tekintetben nincsen. A IV. számú határozati javaslat a kertészeti feladatok 
ellátáshoz szükséges előirányzat biztosításáról szól. Természetesen ez is kötelező feladatunk, 
városüzemeltetési feladatunk. Itt arról van szó, hogy a keret kimerül és éppen ezért 
többletfedezet biztosítása szükséges, a közbeszerzési eljárás forrása biztosításául. Az V. számú 
határozati javaslatban pedig, ez az 5. határozati javaslat, ami előzetes kötelezettségvállalásra 
vonatkozik, ott két közterülettel kapcsolatos beruházás van, az egyik a Bacsó Béla utca, a másik 
pedig a Krúdy utca felújítása. Ez olyan tekintetben megint csak nem nevezhető új kiadásnak, 
hogy mind a kettő szerepelt igazából a 2023. évi költségvetésben. Ezeknek az ütemezése nem 
valósulhat már meg idén, és gyakorlatilag ezek fedezetének 2024-re történő átcsoportosításáról 
van szó, amelyet viszont technikailag vagy jogszabály szerint előzetes kötelezettségvállalás 
keretében kell elvégezni.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a választ. A Krúdy utca és a Mária utca tekintetében reflektálnék arra, hogy 
itt elhangzott, hogy az értékesítések meghiúsulása miatt feladatokat, illetve mérföldköveket kell 
átütemezni. Valami meg kevésbé fájdalmas, mert például biztosan tudjuk, illetve, ha az égiek 
is velünk vannak, akkor a következő hónapban eredményt tudunk hirdetni a közbeszerzési 
eljárásban, úgyhogy a palotanegyedieknek nem kell izgulni azon, hogy ez a felújítás 
megvalósul-e vagy sem. De annak érdekében, hogy zökkenőmentesen ez végbe tudjon menni, 
függetlenül attól, hogy a költségvetést mikor fogadja el a Képviselő-testület, ezért van szükség 
erre a kötelezettségvállalásra előzetesen. Veres Gábornak adom meg a szót.

Veres Gábor
Köszönöm. Újabb kettő. A zöldfelület-karbantartás, faápolás kérdésében azt mondta az előbb 
Árpád, hogy kimerült vagy kimerülni látszik a keret a keretszerződésben foglaltak szerint, 
ennek megfelelően kell bővítenünk a forrásokat. Őszintén nem értem, hogy mire költöttük el 
ezt a rengeteg pénzt, hogy kimerül a keret. Nem volt esős, csapadékos idő, a fű annyira nem 
nőtt. Olyasmire, ami előre nem látható vagy olyan árdrágulásra, ami valami irgalmatlan 
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mennyiségű lett volna, olyanra nem emlékszünk, mármint a fafenntartás tárgykörében. Erre 
szeretnék majd valami indoklást kapni, hogy mire költöttük el ezt a töménytelen mennyiségű 
pénzt, ami a szerződésben szerepelt. A másik pedig, az volna a tiszteletteljes kérdésem, hogy 
említette azt is, hogy meghiúsultak ezek az ingatlanértékesítések, ennek megfelelően több mint 
1 milliárd forint nem folyt be a kasszába. Én továbbra is abban voltam vagy vagyok még most 
is, hogy ebben az évben, még itt az októberi, legkésőbb a novemberi testületi ülésre vissza kéne 
hozni a Bauer, Tolnai, Vajdahunyad utcai ingatlanok értékesítését, erről volt szó korábban. Az 
nyilvánvalóan az idei költségvetésbe már nem folyik be, de gondolom, hogy a jövő évire 
tervezik ezeket. Igen? Csak azért, mert ez is egy jelentős bevétel, ez több mint 1 milliárd forint, 
valóban. Én nem hiszem, hogy... Itt lehet, hogy az idő nem volt a legjobb, amikor ezt kiírtuk, 
bár ezt akkor is jeleztem. Viszont a Tolnai, Sárkány, Szerdahelyi és Karácsony Sándor utcai 
telkekkel kapcsolatban szerintem érdemes majd bizottsági ülésen, munkacsoporton 
megbeszélni, hogy ezeknek mi legyen a sorsa. Szerintem nyilván, ha már egyszer elkezdtük 
megpróbálni eladni, akkor meg kell próbálni újra, úgyis ehhez ragaszkodott Polgármester úr 
annak idején, én is azt gondolom, hogy ez helyes. A következő, hogy 406 millió forint 
többletfeladatról beszélünk. Ezek micsodák? Csak egy-két nagyobbat, hogyha megemlítene, 
azt nagyon szívesen venném. És volt 849 millió forint, ami viszont nem folyik ki a 
költségvetésből a másik oldalon. Arról is, hogyha van egy-két nagyobb, nem szeretném, ha 
felsorolnánk itt az összesei. A 406 millió forint többletfeladat, az kifejezetten érdekelne, hogy 
miből adódik.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Képviselő úr. A zöldfelület-fenntartási keretszerződéssel kapcsolatban 
Ügyosztályvezető asszonyt kérdezem. Ha szükséges, a JGK gazdasági igazgatója is éppen itt 
van, úgyhogy biztosan felkészült válaszokat fogunk tudni kapni.

Láng Gáborné
Tisztelt Bizottság, köszönöm a szót. Városüzemeltetési igazgató úr erről többet tudna mondani, 
és ha megkéijük, akkor gondolom, a Testületen esetleg mond is. Én előzetesen annyit tudok 
mondani, hogy 2022-ről, tehát tavalyról indult már ez a keret-többletfelhasználás. Tavaly 
aszályos időjárás volt, ezért a locsolás növekedett meg elég jelentősen. Idén viharkárok miatt 
lett nagyjából többletkeret kimerítve. Illetve felmerültek még olyan feladatok, amik nem voltak 
előzetesen tervezve ennek a keretnek a terhére, de erről Városüzemeltetési igazgató úr majd 
többet tud mondani. Köszönöm.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Ehhez egy kapcsolódó kérdésem van. A közbeszerzés kiírását milyen 
időtávon tervezzük?

Borbás Gabriella
A közbeszerzést akkor lehet kiírni, ha biztosítva van a fedezet. De ha a Képviselő-testület ezt 
biztosítja, akkor még idén kiírnánk, mert a kertészeti irodavezetővel azt beszéltük, hogy ő úgy 
látja, hogy néhány keretszerződés... Most hat keretszerződés van, ami között nincsen átjárás. 
Amelyik kimerül, akkor az ott kimerült, annak a munkálatait egy másik keretszerződésből nem 
tudjuk megrendelni, hiszen a keretszerződések munkatípusonként vannak szétválasztva. 
Vannak keretszerződések, amik, úgy látjuk, olyan március-április magasságára kimerülnek. 
Megkezdenénk a közbeszerzési eljárást még az idén azért, hogy biztonságosan legyen új 
keretszerződés jövő év tavaszának végére, és felül is vizsgáljuk a jelenlegi keretszerződéses 
rendszert, nem bontanánk ennyi részre.
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Sátly Balázs
Köszönöm szépen. A 406 millió forintos kérdés tekintetében pedig Tiszai úr, parancsoljon.

Tiszai Árpád
Köszönöm szépen, Elnök úr. Tisztelt Bizottság, két rész is vonatkozott. Veres képviselő úr 
egyrészt a többletigényeket kérdezte meg először, ami valamivel több mint 401 millió nettóban. 
A legjelentősebb tételeket emelném ki, ezek egyébként az előterjesztés 4-5. oldalán részletesen 
felsorolásra kerültek. A két legjelentősebb tétel a társasházi felújítási forrásokhoz kapcsolódik. 
A felújítási kölcsönök, tehát a visszatérítendő támogatások tekintetében 50 millió Ft, a vissza 
nem térítendő támogatások tekintetében pedig 200 millió Ft többletfedezet biztosítására tesz 
javaslatot a polgármester az előteljesztésben. Ez a 250 millió Ft nagyjából a 60%-a ennek a 
plusz igénynek. Szintén jelentős tételként jelentkezik éppen a kertészeti keretösszegnek az idei 
évi megemelése, ami közel 39 millió, 38,5 millió Ft többletben jelentkezik a költségvetési 
javaslatban. Az eső- és napvédett buszmegállók építésére 25,5 millió Ft, illetve a JKN-ben a 
magyarkúti vadászház tetőjavítási munkálataira közel 15 millió Ft többletforrás biztosítását 
javasolja a költségvetés tervezete. De nagyon sok kisebb tétel, 5-8-10 millió forintos tételek 
vannak. Nem tudom, Képviselő úr, felsoroljam vagy elég ez így az előterjesztésben? Tehát 
összességében azt kell mondanom, hogy ez a 250 millió forintos társasházi felújítási kölcsön, 
illetve vissza nem térítendő támogatás, ami a legjelentősebb tételben, nagyjából 60%-ban 
indokolja ezt a 401 millió forintos növekedést. Az előterjesztés 5. és 6. oldalán szerepelnek 
azok a tételek, amelyek viszont csökkentik a kiadási oldalt. Ezek közül többről már röviden 
említést tettem. A két legjelentősebb tétel a Krúdy utca és a Bacsó Béla utca átalakításának, 
tervezésének és kialakításának a fedezete. A Bacsó Béla utcában mínusz 214 millió forintot, a 
Krúdy utcában pedig mínusz 253 millió forintot jelent ez az idei költségvetésben, csökkenést, 
ezek nyilván a jövő évi költségvetésben szerepelnek. Mindkét esetben az 5%-os előleget 
tartottuk meg az idei évi költségvetésben kiadási előirányzatként. Szintén jelentősebb tételként 
jelentkezik az illemhelyek, a közvécé program tervezésével és kivitelezésével kapcsolatos 50 
millió forintos csökkenés, ami a Rákóczi téri illemhelyhez kapcsolódik legjobb tudomásom 
szerint, majd Ügyosztályvezető asszony kijavít, ha tévedek. A 100%-os önkormányzati 
tulajdonú lakóházak felújításának munkálatai jelenleg azt mutatják, hogy ott 45 millió Ft + áfa, 
tehát összesen 57,1 millió Ft előirányzatcsökkentést hajthatunk végre. A kerékpáros és 
gyalogos infrastruktúra fejlesztése tekintetében a Diószegi és Elnök utca szakaszában egy 
mínusz 40 millió forintos tételről van szó. Tehát zömében ezek adják a legjelentősebb 
csökkentéseket. Illetve van egy részben technikai dolog, amit már az elején említettem, hogy a 
telekértékesítésekhez kapcsolódó áfabefizetési kötelezettség csökkentésként megjelenik itt is, 
közel 135 millió Ft összegben.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Veres képviselő úr.

Veres Gábor
Köszönöm szépen a válaszokat. A zöldfelület kapcsán szeretnék kérni majd egy részletes 
tájékoztatót arról, hogy pontosan mire, mikor és milyen indokkal használtuk fel ezt a keretet, 
hogyha szabad ilyet kérni egy képviselőnek. Ha nem, akkor csak úgy kérem. Ha ezt jól látom, 
Ügyosztályvezető asszony, akkor a következő időszakra biztosított összeg 650 millió + áfa. Jól 
látom én ezt? ’25-ig.

Sátly Balázs
A zöldfelület? Igen.
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Veres Gábor
Nagyjából. Itt az van, hogy ’22-ben, ’23-ban, ezek már eltelt évek, én nem vagyok egy pénzügyi 
szakértő...’22-23-ban azért, mert megnövekedtek a kiadások és ezt pluszban bele kell írni 
visszamenőleg? Segítsenek értelmezni! Itt a határozati javaslatban az van, hogy „.. .kiírásához 
az Önkormányzat 2022-2025 évi költségvetéseiben, évenkénti bontásban az alábbi 
összegekben: ’22-ben 165.750.000, ’23-ban 221 millió, ’24-ben is 221 millió, ’25-ben 
55.250.000 + áfa”. Ez hogy van? Segítsenek megérteni!

Sátly Balázs
Ez, hajói értem, akkor úgy van, hogy erről a kötelezettségvállalásról már hozott egy határozatot 
a Képviselő-testület 2021. X. hó 28-án, és azt a jogtechnikai megoldást választotta az 
előterjesztő, hogy ezt a határozatot módosítja a megváltozott 2024-es számmal. És mivel az 
eredetiben benne volt a ’22 meg a ’23, ezért a módosítást követően is ott van. Parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm szépen, hogy válaszolt, Elnök úr. Én viszont akkor azt szeretném kérdezni, hogy ez 
a ’24-es, ’25-ös mekkora összeggel tér el az eredeti előirányzattól. Tehát mennyi az, amennyit 
pluszban fel kell használnunk? Elkötöttük, elköltöttük. De mit, mennyit meg hova? Tehát 
mennyi az a különbség, amennyivel több keretet biztosítanunk kell? Ez a szerződés hány évre 
vonatkozik egyáltalán, ami a zöldfelületes közbeszerzés eredményeként létrejött szerződés? Ha 
ezen az időn belül vagyunk, akkor biztos, hogy kell-e közbeszerzési eljárást lefolytatni? Nem 
tudunk-e mondjuk a jelenlegi partnerünkkel egész egyszerűen megállapodni abban, hogy 
csinálja meg ezeket? Vagy nem tudom, hogy kell-e ezt vagy nem kell. Csak jó lenne tudni, hogy 
most ebben hányadán állunk. Mennyi az a különbség, amivel túlléptük ezt a keretet? Azt 
korábban kértem, hogy legyenek kedvesek elmondani, hogy mire ment ez el.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Képviselő úr. Egy tisztázó kérdés: ezt az analitikát, hogy mire lett ez a 
szerződés fordítva, ezt a Képviselő-testület ülésére kéri vagy a következő bizottsági ülésre? 
Nem mindegy.

Veres Gábor
Tekintve, hogy a képviselő-testületi ülés hamarabb van, mint a bizottsági ülés, és ott fogunk 
erről dönteni, tárgyalni, gondolom... Vagy ez teljesen bizottsági hatáskör?

Sátly Balázs
Nem, ez KT.

Veres Gábor
Akkor szerintem a képviselő-testületi ülésre jó lenne látni, hogy megalapozhassuk a 
döntésünket.

Sátly Balázs
Kérem, hogy vigyük rá ezt a JGK-nál feladatként, nyilván azzal a részletezettséggel, ami két 
nap alatt előállítható. Ügy osztály vezető asszony, a szerződés kereteiről - határidő, keretösszeg 
-, illetve a változásról, ha ezekre a kérdésekre is tudna válaszolni.

Borbás Gabriella
Én először is a szerződésről szeretnék beszélni. A keretszerződéseket úgy kötötte az 
Önkormányzat - tulajdonképpen a JGK, a bizottsági közbeszerzési folyamaton átkerültek ezek 
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-, hogy a keret kimerüléséig, de legkésőbb 2025. március 31-ig. Tehát lényegében azt mondjuk, 
hogy egy szűk évvel korábban kimerül a keret, mint amire, nem is azt mondom, hogy 
számítottunk, hanem mint amit pufferként ráhagytunk. Ezt tudom mondani a szerződésről. A 
keretfelhasználásról tájékoztató anyagot mindenképpen készítünk a képviselő-testületi ülésig. 
Illetve majd meghívjuk nemcsak a Városüzemeltetési igazgató urat, hanem a Kertészeti 
irodavezetőt is, aki még pontosabban tudja, hogy hogyan került felhasználásra a keret, illetve 
el tudja mondani, hogy milyen zöldfelület-növekedések történtek az elmúlt két évben a 
kerületben, ami mind-mind kertészetimunka-többletet is igényel. Viszont itt a Pénzügyi 
ügyosztályvezető és irodavezető kollégák segítségét kérném a keretváltozás meg a határozat 
értelmezésével kapcsolatban. Köszönöm.

Sátly Balázs
Parancsoljon.

Tiszai Árpád
Köszönöm szépen, Elnök úr. Az eredeti határozat az 586/2021. (X. 28.) képviselő-testületi 
határozat volt, az előterjesztés 2. számú melléklete egyébként tartalmazza, tehát hivatkozzak 
ezt a határozatot. Ebben a Képviselő-testület úgy döntött, hogy az Önkormányzat 2022-2025. 
éves költségvetéseiben, az évenkénti bontásban az alábbi összegekben biztosít fedezetet, tehát 
az eredeti határozatot mondom: 2022-ben 165.750.000 Ft + áfát. Ez a tényleges felhasználás 
alapján került korrigálásra ebben a módosító határozatban, amit a jelenlegi előterjesztés X. 
számú határozati javaslata tartalmaz. Tehát az eredeti határozatban, ami 165.750.000 Ft + áfa 
volt, az a jelenlegi módosító javaslatban 204.362.826 Ft + áfa. Az eredeti határozati javaslat 
2023-ra 221.000.000 Ft + áfa előzetes kötelezettséget vállalt, ez a tényleges, illetve a várható — 
ez még mindig várható - teljesítés alapján 271.373.969 Ft + áfa fedezet biztosítására vállal 
kötelezettséget. Az eddigi teljesítések alapján 2024-re az eredeti határozati javaslat szintén 
221.000.000 Ft + áfát irányzott elő, 2024-ben 187.263.225 Ft + áfa előirányzat-módosításra 
tesz javaslatot ez a határozati javaslat, illetve csökkentésére - ez már csökkentés -, és nagyjából 
ezek a különbözetek évenként így jelennek akkor meg. Egy szaldót most mindjárt számolok, 
ha szükséges, (közbeszólás - nem hallatszik) 2025-re 55.250.000 forint volt az eredeti javaslat. 
És az most nincsen, így van.

Sátly Balázs
Képviselő úr, hajói értem, akkor kérte, hogy ezt adjuk össze.

Veres Gábor
Mennyi összegszerűen a különbség?

Tiszai Árpád
Kis türelmet kérünk.

Sátly Balázs
Megváijuk, semmi gond.

Tiszai Árpád
Nagyon szépen köszönöm a türelmet. Az eredeti határozati javaslat 660 millió Ft + 179 millió Ft 
áfát és a módosított határozati javaslat is ezt tartalmazza, csak az évek között a megoszlása 
változik az egyes előirányzatoknak. Tehát a X. számú határozati javaslatban az eddigi 
keretösszegek módosítása van. Az új kiírást a IV. számú határozati javaslat tartalmazza, (kérdés 
- nem hallatszik) Az eredeti és módosított határozati javaslatban? Az egyes évek közötti 
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megoszlás, (kérdés - nem hallatszik) Gyakorlatilag igen. De az új kiírást, még egyszer mondom, 
nem a X. számú határozati javaslat tartalmazza, hanem a IV-es. (kérdés - nem hallatszik) 
Összesen? Pillanat, ki kell számolni. 2024-re 350 millió és 2025-26-ra pedig 700-700 millió, 
tehát 1.750.000.000 Ft + áfa a 2024., 2025. és 2026. évekre.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Van-e további kérdés vagy hozzászólás? Egry Attilának adom meg a szót. 
Parancsoljon, Képviselő úr.

Egry Attila
Köszönöm a szót, Elnök úr. Logikailag nem értem, hogy az előzetes kötelezettségvállalásoknál 
miért álltunk meg az ötösnél, mikor tizenakárhány van. Azoknak a felsorolása miért nem történt 
meg, amikor Veres képviselő kérdezte, hogy mik az előzetes kötelezettségvállalások? 
Szerintem hiányérzete van, hogy nem mentünk végig. De ha neki nincs, akkor legyen nekem 
hiányérzetem, (közbeszólás - nem hallatszik) Persze. Csapatban nagyobb sikert lehet elérni. A 
másik kérdésem pedig, végtelenül látom a lelkesedést itt a költésekben, most már sikerült 
belerázódni, de azért erős túlzás, hogy 2026-ig elköltjük a pénzeket, az már a következő ciklus 
közepe. Azt gondolom, hogy ha jövő év végéig gondoskodunk itt a működésről, akkor az egy 
felelős dolog, de az, hogy egy következő adminisztráció kezét ilyen jelentősen megkössük, az 
nem elegáns. Egy picit, én azt gondolom, hogy ildomos volna lassítani ezzel a kérdéssel, és 
megvárni, hogy jövő júniusban mit gondolnak az emberek erről a teljesítményről, amit eddig 
mutattak. Köszönöm.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Képviselő úr. Tehát, hajói értettem a kérdést, akkora azt szeretné, hogy a 
15 határozati javaslatot olvassuk fol. A megjegyzésre tekintettel én vitára alkalmasnak tartom 
azt, hogy ezt a beszerzést milyen időtávra, milyen tartalommal, milyen részekben írjuk ki, 
ennek nyilván meg lesz itt az ideje. Egy dolgot nem valószínűsítek, hogy egy következő 
adminisztráció nem fog füvet nyírni meg locsolni meg fákat doktorálni. Jól értettem? 
Parancsoljon.

Egry Attila
így van, nem kívánok Elnök úrral vitatkozni, de azért hagyjuk meg a lehetőségét, hogy lehet, 
hogy valaki nem kiszervezve akaija a füvet nyírni, hanem esetleg állománnyal, tehát például ez 
lehet egy stratégiai döntés. Mint például most a nagy felismerés, hogy nem kell ízekre szedni a 
közbeszerzést. Egy évvel ezelőtt meghallgattuk, hogy a világ legjobb ötlete, ha ízekre szedjük 
a kertészkedést, a bokorvágást, a fapermetezést és a nem tudom micsodákat. Most lám-lám, egy 
év tapasztalatból valami egészen más jött ki. Tehát hagyjuk meg, hogy jövő évig újra éljen ez 
a dolog, és akkor egy újabb éves tapasztalattal felvértezve lehet, hogy még professzionálisabb 
döntést tudunk hozni. Én annyit kérnék az előzetes kötelezettségvállalásokkal kapcsolatban, 
hogy egy rövid felsorolás és értelmezés, pont olyan mértékig, mint ami megtörtént, az nagyon 
szakmai volt és szakszerű volt, ahogy az első ötöt meghallgattuk. Ha ezt még a maradék 7-8-ra 
is meghallgathatjuk, akkor azt gondolom, hogy az segíti a Bizottság munkáját. Mindenféle 
politikai felhang nélkül, nagyon jó szakmai anyagot hallottunk idáig. Én azt kérném, hogy ha 
azt lehet befejezni, akkor azt köszönettel meghallgatnám.

Sátly Balázs
Rajtunk nem múlik. Ügyosztály  vezető úr segítségét kérem.
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Tiszai Árpád
Én most elnézést szeretnék kérni, mert az előbb konkrétan az előzetes kötelezettségvállalásokra 
vonatkozóan azért soroltam fel az első öt határozati javaslatot, mert azok, amelyek valóban 
tényleges előzetes kötelezettségvállalást tartalmaznak. Tehát az első három a Polgármesteri 
Hivatal esetében, az első a GISPÁN rendszer működtetésére vonatkozó előzetes 
kötelezettségvállalás, a második az emelt szintű mérnök informatikai szolgáltatás biztosítására, 
a harmadik pedig a hivatali multifunkciós eszközök, fénymásolók, szkennerek működtetésére 
vonatkozó előzetes kötelezettségvállalás. Ahogy említettem, ez az első három a Hivatalra 
vonatkozó. A második blokkban, ezek az önkormányzati kötelezettségvállalások, hogy így 
mondjam. A IV., amit már említettünk, a kertészeti feladatokra vonatkozó, amit Veres 
képviselő úr az előbb kérdezett és részletesen bemutattuk. Az V. határozati javaslat pedig - 
szintén volt róla szó - a Bacsó Béla utca és a Krúdy utca felújítására és kivitelezésére 
vonatkozó, 2023. évben már a költségvetésben szereplő, de onnan a meg nem valósulás miatt 
törlésre kerülő feladatnak a következő évre vonatkozó kötelezettségvállalása. Ez az öt 
határozati javaslat, ami előzetes kötelezettségvállalást tartalmaz. A VI. számú határozati 
javaslattól már a korábbi képviselő-testületi döntések módosítása, illetve egyéb technikai 
jellegű döntések szerepelnek. A VI. és a VII. számú határozati javaslat, mind a kettő a LIFE- 
2022 energetikai pályázatokhoz kapcsolódik. Az egyik egy nyertes pályázat, ott megváltozott 
magának a pályázati azonosítónak az elnevezése, ezért mondtam, hogy technikai jellegű 
határozati módosításról van szó, előirányzatot egyebekben összegszerűen nem érint. A VII. 
számú határozati javaslat, ott viszont, szintén a LIFE-2022 pályázati csomag keretében, egy 
olyan pályázatról van szó, amin az Önkormányzat eredménytelenül pályázott, éppen ezért 
visszavonja a korábbi határozatot, és az erre korábban biztosított önrészt az általános tartalékba 
vonja. Megint csak egy technikai jellegű, pontosító határozati javaslat szerepel a VIII. számú 
határozati javaslatban, amelyik az intézmények határozott idejű kereset-kiegészítésének 
megemeléséről szóló 192/2023. képviselő-testületi határozati javaslat 1. és 2. pontjának 
módosítására vonatkozik. Itt a Józsefvárosi Óvodák és a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Központ neve felcserélődött a határozatban, ezt kellett javítani, illetve 
módosítani a VIII. számú határozati javaslatban. A IX. számú határozati javaslat nem 
módosítás, a Képviselő-testület döntött többek között a Polgármesteri Hivatal dolgozóinak a 
cafétéria emeléséről, illetve az illetményemeléshez kapcsolódó cafétéria emelésről, és a 
Polgármester úr, illetve az alpolgármesterek, tehát az önkormányzati tisztségviselőknek szintén 
a cafétéria emelésére vonatkozó, ezzel párhuzamosan megtörténő cafétéria emelésére 
vonatkozó döntést tartalmazza, amely 4 főre mindösszesen bruttó évi 233.336 Ft 
többletfedezetet igényel, amelyet pedig az általános tartalék terhére biztosít a javaslat. A X. 
számú határozati javaslatról az előbb beszéltünk, ez a korábbi költségvetési döntésnek, amely 
a zöldfelületek, fák, fasorok ápolási, fenntartási munkálataira vonatkozott, ennek a módosítása, 
az előbb erről részletesen szó volt. A XI. számú határozati javaslat a Szeszgyár utca és a 
Szeszgyár köz felújítására biztosított fedezet összegét módosítja. A XII. számú határozati 
javaslattól kezdve pedig érdemi határozatok már, nem módosító határozatok. Bocsánatot kérek, 
a többi is érdemi volt nyilvánvalóan. A XII. számú határozati javaslat 2023. november 1-jétől 
2 fő státusz biztosítását írja elő, illetve határozza meg a JSzSzGyK számára. 2023 novemberétől 
pedig a XIII. határozati javaslat a Polgármesteri Hivatal létszámváltozásáról szól, 13,5 fővel 
emeli meg. A XIV. határozati javaslat pedig az Önkormányzat költségvetési szerveinek a 2023. 
év végi jutalmazási keretére, amit szintén említettem az elején, a többletfedezet biztosítására 
vonatkozik. Ezt a 14 darab határozati javaslatot tartalmazza az előterjesztés.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a tájékoztatást. Egry képviselő úr, parancsoljon.
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Egry Attila
Köszönöm. Miért szükséges a Szeszgyár utcai felújítással kapcsolatban módosítani?

Tiszai Árpád
Képviselő úr, szintén olyan beruházásról van szó, amely idén már nem tud megvalósulni, csak 
a 2024.évben.

Sátly Balázs
Nem látok további hozzászólásra jelentkezőt, úgyhogy a vitát lezártam. Szavazás következik 
az előterjesztés tárgyalhatóságáról. Kérem, szavazzunk most.

Köszönöm szépen az Irodának, illetve az Ügyosztálynak, hogy rendelkezésünkre álltak. 
Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül javasolta 
a Képviselő-testület részére az előtelj esztés tárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága
211/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
elöteijesztés megtárgyalását és a határozati javaslatok elfogadását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2023. évi 
közszolgáltatási szerződéseinek módosítására
Előterjesztő: Kovács Ottó igazgatósági elnök, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.

Sátly Balázs
Soron következik a II. 2. számú javaslat. Az előterjesztés vitáját megnyitom. Tisztelettel 
köszöntőm új fent Láng Szilvia gazdasági igazgató asszonyt. Arra kérem, hogy nagyon röviden 
a főbb módosuló tételeket legyen szíves a Bizottság számára összefoglalni. Nem mindenki 
kapta ezt meg írásban terjedelmi okok miatt.

Láng Gáborné
Köszönöm a szót. Ismertetem akkor nagyjából, hogy milyen tételek kerültek be a 
szerződésmódosításokba. Kezdjük a vagyongazdálkodással. Mindegyik közszolgáltatási 
szerződést érinti, hogy jóváhagyott a Testület a júliusi ülésén szeptember 1-től egy 10%-os 
béremelést, és ez mindenhol átvezetésre került. Ezen túlmenően a vagyongazdálkodásnál 
informatikai jellegű támogatásemelés történt, ami az informatikai hardver- és 
szoftverfejlesztésre meghatározott felhalmozási célú pénzeszközátadást módosította. Itt a 
Hivatal már kialakított egy új internet rendszert, most követjük mi is, tehát mi is leválunk a 
hivatali internetről és egy saját internetes fejlesztés kerül bevezetésre, ennek a beszerzési 
eljárása jelenleg folyamatban van. Kötelező a telephelyek és egyes eszközök szabványossági 
felülvizsgálata, erre kértünk egy kis pénzeszközt. Itt folytatnánk már az előző években 
megkezdett szabványossági felülvizsgálatokat. A Losonci utcai telephelynél a külső vakolat 
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karbantartására kértünk pénzeszközt. Ez egy különálló telephelyünk, ami egy önálló épület és 
nagyon ramaty állapotban van már a külső vakolata. A vízmentesítés az előző években 
megtörtént, a belső vakolat már rendezésre került és most a külső vakolatot szeretnénk rendbe 
hozni. Ezen túlmenően még kértünk egy kisebb pénzeszközt bérlők átmeneti elhelyezése 
érdekében. A cserelakásoknál kijelölésre kerülnek a bérlők átmeneti elhelyezését biztosító 
lakások, de úgy látjuk, hogy amilyen ütemben folyik a cserelakások felújítása, nem biztos, hogy 
mindenkit el tudunk helyezni, ezért kértünk egy kisebb összeget rá. A MÁV-telepnél pedig van 
egy vízhálózat, amit felül kell vizsgálni, elsősorban a terveket, aztán lehet, hogy majd át is kell 
helyezni, erre is kértünk egy kisebb pénzeszközt. A következő a közterület-fenntartás, 
városüzemeltetés, itt a járda- és közútfelújítási programra jóváhagyott keretösszeg kerül 
megemelésre. Itt is látszik a kertészeti feladatokra biztosított keretösszeg megemelése, ezt át 
kell vezetni a saját szerződésünkbe is. A köztisztasági területen és az illemhelyek bővítése miatt 
létszámemelésre volt szükség. Volt egy 5 fős létszám, ami a közterületi illemhelyek 
felügyeletére, karbantartására volt biztosítva, de mivel emelkedett az illemhelyek száma, ezért 
már nem boldogulunk a régi létszámmal. Egy utólagos jóváhagyás volt a lakossági virágosztás 
céljára jóváhagyott működési célú pénzeszköz. Úgy tudom, most hétvégén volt a lakossági 
virágosztás, ez került még átvezetésre. A Teleki téri piac esetében kértünk egy keretemelést a 
piac légkezelő rendszerének a tisztítása érdekében. Megpróbál a piac vezetője minden évben 
kisebb-nagyobb javítást, karbantartást átvezetni, most ez került sorra, a légkezelő rendszer 
tisztítása. Az intézmények esetében igazából csak egy tétel van a béremelésen túlmenően; 
megszűnt a hivatali takarítási feladatunk, 2023. szeptember 1-től átvette a Polgármesteri 
Hivatal. Itt a hivatali dolgozók elküldése miatt szükséges végkielégítések és felmentések céljára 
szükséges pénzeszközt kaptuk meg. Az utolsó a parkolási feladat, itt nincs külön semmilyen 
keret biztosítva, csak a szeptember 1-től hatályos béremelés fedezete került a szerződésben 
átvezetésre. Köszönöm.

Sátly Balázs
Nagyon szépen köszönöm. Egyetlen kérdésem van, ami lazán kapcsolódik ide, de hátha tudja a 
választ Gazdasági igazgató asszony. A parkolás informatikai támogatására kötött nagy 
szerződésünk mikor jár le?

Láng Gáborné
Meg nem mondom fejből, de készülök a testületi ülésre.

Sátly Balázs
Az is jó, ha egy offline e-mailben lerendezzük. Köszönöm szépen. Nem látok további 
hozzászólást. Megköszönöm Igazgató asszonynak, hogy rendelkezésünkre állt. Szavazás 
következik. Kérem, szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül 
támogatta az előterjesztés tárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
212/2023. (X. 16.) számú határozata

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.
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Felelős:
Határidő:

polgármester
a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 3. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási szerződésének módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

Sátly Balázs
Soron következik a II. 3. számú napirendi pont. Az előterjesztő Lágler Péter vezérigazgató úr, 
akit üdvözölünk körünkben. Az előtegesztés vitáját megnyitom. Van kérdés Vezérigazgató 
úrhoz? Kiegészítése van-e Vezérigazgató úrnak esetleg?

Lágler Péter
Kedves Bizottság, a költségvetés III. módosításához intézett előteijesztésünk tulajdonképpen a 
működésünk fenntartását, illetve a kezelésünkre bízott ingatlanvagyon működtetési 
problémáinak megoldását célozza elsősorban. Ezen kívül még örvendetesen némi 
portfólióbővülésre tarthat számot a JKN, főként a 2024. évben, de az arra való előkészülés 
jegyében van két tétel az előtegesztésben. Ezen kívül pedig van egy technikai része az 
előterjesztésnek, amelyek tulajdonképpen már megtörténtek, arról igazából szavazni nem kell, 
de nem lett azon az Excel táblázaton átvezetve, amely Önök elé kerül, illetve nem lett 
megindokolva, ezért belekerültek ezek is az előterjesztésbe, ez a két, a táblázatban nem szereplő 
utolsó tétel. Tehát a táblázat első hat sora, amely az előterjesztés 2. oldalán szerepel, az 
tartalmazza azokat a javítási munkálatokat, amelyek az ingatlanvagyon érdekében 
elvégzendőek. Az utolsó két sor tartalmazza a tartalmi fejlesztéseket: egyrészt a sport jellegű 
rendezvényeknek a JKN által való működtetése, másrészt a ’24-es részvételi költségvetés 
promóciójában való együttműködés. Ennyit akartam most mondani erről az előterjesztésről, 
várom a kérdéseket.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Vezérigazgató úr. Én most nem készültem nagyobb pakkal. Nagyon szépen 
köszönöm az előterjesztést. Ha nincs másnak sem kérdése, akkor a vitát lezárom és szavazás 
következik. Kérem, szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül javasolta 
a Képviselő-testületnek az előterjesztés tárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága
213/2023. (X. 16.) számú határozata 

(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése
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A Bizottság létszáma - dr. Juharos Róbert távozásával - 7 főre változott.

Napirend II. 5. pontja: Javaslat „A józsefvárosi pénzbeli ellátások átalakításának 
koncepciója” című dokumentum elfogadására, a szociális és gyermekjóléti ellátásokról 
szóló önkormányzati rendelet megalkotására, valamint ezzel kapcsolatos önkormányzati 
rendeletek hatályon kívül helyezésére és módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó 
alpolgármester, Hermann György önkormányzati képviselő

Sátly Balázs
Soron következik a II. 5. számú napirendi pont. Az előterjesztés vitáját megnyitom. Megadom 
az előterjesztőnek, Erőss Gábor úrnak a szót.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Ez egy elég nagy jelentőségű előterjesztés, úgyhogy talán helyes, ha 
legalább egy-két mondatot mondunk róla. Ez egy nagyszabású szociális reform végsősoron, 
ami azt célozza, hogy Józsefvárosban elkezdjünk kiépíteni egyfajta - ez most nagy szó lesz, 
tudom - jóléti, nem államot, de kerületet, természetesen a lehetőségekhez mérten. Nem tudjuk 
átvenni a kormány helyét, szerepét, de az eddigi töredezett, kevésbé átlátható, és úgy látjuk, 
hogy nem eléggé nagyvonalú és méltányos szociális támogatási rendszer helyébe egy új 
rendszer lépne, melynek a fő alapja a lakhatási támogatás, de vannak benne egyéb fontos 
változtatások is. A lényeg az lenne, hogy nagyobb összegben, kiszámítható módon és a valódi 
rászorulókhoz juthasson el Józsefvárosban ajövőben mindenfajta ilyen szociális jellegű, illetve 
lakhatáshoz kapcsolódó támogatás. Kérem szépen a tisztelt Bizottságot, hogy kérdezzen, illetve 
támogassa. Köszönöm.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Alpolgármester úr. Tagként lenne egyetlen hozzászólásom, és akkor meg is 
adtam a szót magamnak. Mi a Momentum részéről támogatjuk Polgármester úr és 
Alpolgármester úr előterjesztését. Mi is azt gondoljuk, hogy ez egy koncepcionálisan is és 
volumenében is újszerű hozzáállás a józsefvárosi szociális problémák kezelésében. Nekem 
egyetlenegy kérdésem van, és az is csak azért, hogy hangozzon el itt, ezen a bizottságon. 
Összegszerűen a szociális ellátásokra vonatkozó források mennyivel nőnek a rendelet 
elfogadását követően 2024-ben? Parancsoljon.

Tiszai Árpád
A 2023. évi módosításban a különböző szociális jellegű transzferekre a költségvetésvetés III. 
módosítása összesen 123.866.569 forintot tartalmaz, tehát közel 124 millió forintot. Ha 
megnézzük az előterjesztést, akkor ez növekszik 297 millió forintra. Hozzá kell tennem, hogy 
az előterjesztés a 2023. évre vonatkozóan további 7 millió Ft előirányzat-növekedésre tesz 
javaslatot, tehát ez a 123 millió 130 millió forint igazából, tehát összesen 167 millió Ft többletet 
jelent a 2024. évben a 2023. év jelenlegi szintjéhez képest.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a választ és külön köszönöm mindenkinek a Hivatalban, aki egyrészt a 
koncepciót, másrészt a rendeletet előkészítette. Szerintem nagy munka volt. Csütörtökön 
remélhetőleg elfogadjuk. Csordás Anett, parancsoljon.
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Csordás Anett
Én csak annyit szeretnék mondani egyrészt, hogy szerintem is ez egy nagyon fontos lépés lesz, 
és tényleg a szükségletekre reagáló változások fognak történni. És az nagyon jó, hogy úgy 
történik megint valami, hogy részvétellel, tehát ezt véleményezhették egyébként az érintettek 
is meg civil szervezetek is. Úgyhogy ez tényleg így valóban a Józsefvárosi Önkormányzat 
céljának megfelelően valósult meg. Én is csak gratulálni akarok. Köszönöm.

Sátly Balázs
Nem látok további hozzászólást, úgyhogy szavazás következik a tárgyalhatóságról. Kérem, 
szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül javasolta 
a Képviselő-testületnek az előteijesztés tárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
214/2023. (X. 16.) számú határozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II. 7. pontja: Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló köztéri 
műalkotás elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Sátly Balázs
A II. 7. számú javaslat tárgyalására térünk át. Alpolgármester úrnak adom meg a szót.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. És még miközben Egry képviselő úr... (közbeszólás - nem hallatszik) 
- ezt szerencsére nem hallotta senki - ...távozott volna, de nem távozik; köszönöm, hogy 
megvárja azt az egy mondatot, amit mondani szeretnék. Az pedig az, hogy pontosítanám az 
előteijesztés 3. pontját. A szükséges pénzügyi fedezet mértékét 10 millió + áfa helyett 8 millió 
+ áfa összegben javaslom meghatározni, mivel beszéltünk az alkotóval, ez a 10 millió egy 
keretösszeg volt, amit ő nem kíván teljes egészében kihasználni, nem szükséges ekkora 
pénzügyi fedezet. így előtelj észtéként szeretném, hogy csütörtökön már eleve 8 millió + áfáról, 
ne 10 millió + áfáról döntsünk. Köszönöm.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Akkor ez egy bizottsági módosító lesz, mivel itt hangzott el, úgyhogy egy 
olyan határozati pontot fogadunk el, amiben azt javasoljuk a Képviselő-testületnek, hogy a 
keretösszeget 8.000.000 Ft + áfa összegben határozzuk meg. Erről majd kell szavaznunk. Egry 
Attilának adom meg a szót.
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Egry Attila
Köszönöm. Régóta ismerem Erőss képviselő urat, nem változott semmit, mert a politikának 
továbbra is sikerül az alját képviselnie. Javaslom, hogy a magas pozícióhoz némi méltóság 
társuljon és elegancia. És ezeket a pitiáner hozzászólásokat tartsa meg magának, mert önmagát 
járatja le Képviselő úr. Ezt nézzük most már öt éve, ezt fogjuk nézni még egy évig. De ritka 
szánalmas a teljesítmény, sajnos a képviselői és az alpolgármesteri munkája is ugyanilyen 
szánalmas. Csak így tovább, hajrá, sok sikert!

Sátly Balázs
Köszönjük szépen. Szavazás következik a módosító javaslatról. Kérem, szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett 
a módosító javaslatot támogatta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
215/2023. (X. 16.) számú határozata

(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
a pénzügyi fedezet mértékét 10.000.0000 Ft + ÁFA összeg helyett 8.000.000 Ft + ÁFA 
összegben határozza meg.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Sátly Balázs
Kérem a tisztelt Képviselő urakat, hogy ezt a folyosón vagy a Baross utcán legyenek szívesek 
lerendezni. Szavazás következik az előterjesztés tárgyalhatóságáról. Kérem, szavazzunk.

Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, 0 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett javasolta a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés tárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottsága 
216/2023. (X. 16.) számú határozata

(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése
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Sátly Balázs
Napirendi pontjaink végére értünk. Az ülés végén lehetőség van kérdést feltenni az elnökhöz, 
illetve a jegyzőhöz. Nincs ilyen, úgyhogy a bizottsági ülés 16:21-kor véget ért. Köszönöm 
szépen mindenkinek a munkáját.

K. m. f.

A jegyzőkönyvet készítette:

Emmer
Jegyzői Kabinet

A jegyzőkönyv melléklete:
Melléklet: szavazási lista MVoksból
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Melléklet

Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 15:11
Típusa: Nyílt
Határozat 197. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks
Csordás Anett Igen
Egry Attila Igen
dr. Juharos Róbert Igen
Kiss Csilla Eszter Igen
Könczöl Dávid Igen
Sátly Balázs Igen
Stettner István Igen
Veres Gábor Igen
dr. Balisani Ciro Távol
Barabás József Távol

Frakció

0

1



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 15:11
Típusa: Nyílt
Határozat 198. Elfogadva
Minősített

Tárgya: zárt ülés elrendelése (napirend I. 5. pontja)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks
Csordás Anett Igen
Egry Attila Igen
dr. Juharos Róbert Igen
Kiss Csilla Eszter Igen
Könczöl Dávid Igen
Sátly Balázs Igen
Stettner István Igen
Veres Gábor Igen
dr. Balisani Ciro Távol
Barabás József Távol

Frakció

0

2



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 15:12
Típusa: Nyílt
Határozat 199-202. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: l/A. Átruházott bizottsági hatáskörű, nyilvános előterjesztések
Tematikai blokk szavazás: napirend I. 1-4. pontjai

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Csordás Anett Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Sátly Balázs Igen -
Stettner István Igen 0
Veres Gábor Igen -
dr. Balisani Giro Távol -
Barabás József Távol -

3



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 15:18
Típusa: Nyílt
Határozat 204-210. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(nyilvános előterjesztések)
Tematikai blokk szavazás: napirend II. 4., II. 6., II. 8-12. pontjai

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Csordás Anett Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Sátly Balázs Igen -
Stettner István Igen 0
Veres Gábor Igen -
dr. Balisani Ciro Távol -
Barabás József Távol -

4



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:01
Típusa: Nyílt
Határozat 211. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) 
önkormányzati rendelet III. módosítására és a 2024-2026. évet érintő előzetes 
kötelezettségvállalásra vonatkozó döntésekre

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks
Csordás Anett Igen
Egry Attila Igen
dr. Juharos Róbert Igen
Kiss Csilla Eszter Igen
Könczöl Dávid Igen
Sátly Balázs Igen
Stettner István Igen
Veres Gábor Igen
dr. Balisani Ciro Távol
Barabás József Távol

Frakció

0

5



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:07
Típusa: Nyílt
Határozat 212. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 
2023. évi közszolgáltatási szerződéseinek módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks
Csordás Anett Igen
Egry Attila Igen
dr. Juharos Róbert Igen
Kiss Csilla Eszter Igen
Könczöl Dávid Igen
Sátly Balázs Igen
Stettner István Igen
Veres Gábor Igen
dr. Balisani Ciro Távol
Barabás József Távol

Frakció

0

6



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:10
Típusa: Nyílt
Határozat 213. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 3. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 80.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 80.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 20.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Csordás Anett Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Sátly Balázs Igen -
Stettner István Igen 0
Veres Gábor Igen -
dr. Balisani Ciro Távol -
Barabás József Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:16
Típusa: Nyílt
Határozat 214. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 5. pontja: Javaslat „A józsefvárosi pénzbeli ellátások 
átalakításának koncepciója” című dokumentum elfogadására, a szociális és 
gyermekjóléti ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására, valamint 
ezzel kapcsolatos önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezésére és 
módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks
Csordás Anett Igen
Egry Attila Igen
Kiss Csilla Eszter Igen
Könczöl Dávid Igen
Sátly Balázs Igen
Stettner István Igen
Veres Gábor Igen
dr. Balisani Ciro Távol
Barabás József Távol
dr. Juharos Róbert Távol

Frakció

0
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:20
Típusa: Nyílt
Határozat 215. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 7. pontja: Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló 
köztéri műalkotás elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés 
meghozatalára (módosító javaslat)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 85.71 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 14.29 10.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Csordás Anett Igen -
Egry Attila Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Sátly Balázs Igen -
Stettner István Igen 0
Veres Gábor Tart. -
dr. Balisani Ciro Távol -
Barabás József Távol -
dr. Juharos Róbert Távol -

9



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. október 16. 16:20
Típusa: Nyílt
Határozat 216. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II. 7. pontja: Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló 
köztéri műalkotás elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés 
meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 85.71 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 14.29 10.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Csordás Anett Igen -
Egry Attila Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Sátly Balázs Igen -
Stettner István Igen 0
Veres Gábor Tart. -
dr. Balisani Ciro Távol -
Barabás József Távol -
dr. Juharos Róbert Távol -
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